
Protokoll - Styremøte oktober 2024

Dato: 10.10.2024 18:00

Sted: Lillo Arena

Deltagere:

Anette B. Nordby
Christian Fredrik Ekeren
Anne Elizabeth Wilhelmsen
Anne Lise Ytreberg
Monica Semb Sætre
Stine Haakensen
Nina Skjelstad
Jan Even Assersen - ikke til stede
Liz Rognstad - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/13/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/13/2

Lillo Arena
Møte i brukerrådet 26.09.: Skigruppen flytter treningsapparatene inn på et annet rom neste år. De kan
bruke vårt hunderom når vi ikke bruker det. Vi har førsteretten på rommet.
Printeren: Høre med agility om vi trenger å beholde den store printeren som står på hunderommet.
Agilityen trenger den ikke sier komiteleder. Anette tar denne med og kaster.
Dugnad for å ta inn gjerdene og samtidig plukke søppel rundt arenahuset. LP gjør dette.
Åpning av bom - løsninger? Iselin som masserer har fått tilgang, de som skal ha massasje må gå ned.
Få Lillo mere attraktivt: Før sesongen neste år så må vi opplyse bedre om mulighetene til å bruke burene
som står på hunderommet og i garasjen vår. Prøve ut tilgang til bare en mobil - Styret jobber videre med
en løsning. 8 tonn sand som ble lagt ut på gresset er forsvunnet. Christian tar tak i dette med BYM.

Sak 24/13/3

Økonomi
Det er kun 1 som ikke har betalt nå. Vi har fjernet tilgang til hallen på dette medlemmet. 
Vi er fortsatt i pluss.

Stovner Hundeklubb
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Sak 24/13/4

Styremøter fremover
07. November på Lillo, 10. desember.
Styreseminar: 16. November på Teams med middag etterpå

Sak 24/13/5

Honorering av komiteer

Vi tar honorering av komiteene på styreseminaret 16. november.

Sak 24/13/6

Mail fra medlem 22.09.
Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/13/7

Email fra Rally/LP 10.09 og 02.10
RL og LP ønsker å fremme følgende forslag til styret i SHK 10.09.2024

Forslag: Timesatsene bør økes fra kr. 350,- til kr. 500,- for interne instruktører i SHK som
avholder helgekurs eller kveldskurs (eks. basiskurs) over flere kvelder.
Bakgrunn: Vi erfarer at flere av våre interne instruktører prioriterer å holde kurs eksternt i
stedet for å avholde kurs for klubben, dette siden de tjener mer på eksterne kurs.
For å gjøre det mer attraktivt å avholde kurs for klubben ønsker vi å heve timesatsen til
samme nivå som i sammenliknbare klubber (Asker & Drammen), hvor interne instruktører
mottar kr 500,- pr time for interne kurs.

For Lydighet: Komiteleder Katrine Monsen
For Rally: Komiteleder Ann-Mari Pedersen

Vedtak
Styret vedtar å øke timesatsene til 500,- kroner timen for interne instruktører i SH som avholder helgekurs
eller kveldskurs. Det er en forutsetning at alle kursene må gå i pluss.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/13/8

Eventuelt
Vi trenger en ny kjøkkenbenk, noen som kan snekre? Anette og Thorstein ordner.
Juniorer som skal til VM: Låne agilitydelen fra 09.00 til 13.00 den 14.12. Er dette mulig uten at barna må
betale for gjestetrening? Styret sier at dette er OK men vi tar det videre og spør agilitykomiteen. Anette
spør agilitykomiteen.
Søke kommunen om barnetilegg. Spørre Eva Tønnesen i Drøbak hundeklubb om dette.
Dugnader i året: Skjema til alle medlemmene at de forplikter seg til å jobbe når de melder seg på trening
neste år (sendes ut med treningsavgiften): Jobber er:  Å ta ut/ta inn gjerder på Lillo og samtidig ta vekk
søppel rundt arenahuset. Ta vekk uønskede arter på Lillo. Vakter på OHS.
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Sak 24/13/9

Årsmøtesak
Treningstider: Låse for ny periode på 2 år.
Møtehonorar av styret: Ta opp på årsmøte

Sak 24/13/10

Møtehonorar
Vi oppretthoder møtehonoraret til komiteene og så sender vi sak om møtehonorar til årsmøte om
honorering av styret.
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